
Den 17. september 2021 

 

 

10 dags forespørgsel ang. driftsaftale i Kongelunden  

A) Hvilke prioriteter er der omkring aktiviteterne på anlægget: 

 Forening-, elite-, talent- og opvisningssport? 
 Musik og andre events? 
 Konference og messe? 
 Øvrigt? 

 

B) Hvordan ses der på det oparbejdede vedligeholdelsesunderskud på ca. kr. 54 
mio. kr. over de kommende 10 år (jf. NIRAS-rapporten)? Her tænkes både på 
udbedring, finansiering på kort sigt og fremadrettet. 

 

C) Jeg ønsker indsigt i den økonomi, der er resultatet af de senere års drift. 

 

D) Arbejdes der, fra udbyders side, med flere modeller – fx Stadion og de øvrige 
idrætsfaciliteter som separate aftaler? 

 

 

Med venlig hilsen  

Dorthe Borgkvist  
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